

Protokoll fra styremøte nr. 4 – 2025**Forskerforbundets lokallag ved Universitetet i Sørøst-Norge (avd. 690)**

Tidspunkt: 10.06.2025 kl. 10.00–15.00. Lunsj ca. 12.

Sted: S6206 Papirbredden 1, Drammen

Til stede: Ansgar Ødegård, Tony Burner, Heidi Stavrum, Arnulf Myklebust, Tor Erik Jensen, Eva Merete Bjerkholt, Nina Prebensen, Steinar Sæther (fram til kl. 11), Sigurd Kraft Gulbrandsen (kun sak 26/25 Eventuelt), Urd Vindenes (referent)

Ikke til stede: Beate Leona Ekrem

✪ **Sak 29/25 Innlegg v/ leder av Forskerforbundet, Steinar Sæther (45 min.)**

Aktuelle saker fra Forskerforbundet sentralt som angår akademisk frihet internasjonalt og nasjonalt, lønnsforhandlinger og mål om medlemsvekst i organisasjonen.

Sak 30/25 Godkjenning av møteinnkalling og referat (5 min.)

Godkjent med følgende merknader til innkalling: Sak om «Akdemisk frihet og ytringsfrihet» tas opp under «Eventuelt», og blir gjennomgått før resten av sakene. Sak 35/25 flyttes fram til rett etter lunsj.

✪ **Sak 31/25 Nytt fra hovedtillitsvalgt (45 min.)**

Orienteringer om **lønnsforhandlinger (2.5.1) 2025:**

HTV orienterte om **VINST-seminaret** som var, og minte om at vi er vertskap for det neste seminaret som skal være på River Station Hotel i Drammen til høsten. Rektorene på de fire universitetene blir med på den ene dagen. Burner og Stavrum holder i dette. Tre saker: 1) Status økonomi, medvirkning omstilling og kutt. 2) Ledelse og tilstedeværelse. 3) Lønnsoppgjøret.

Evaluerings av partssamarbeidet 13. juni. Skal skje en gang i året. Leder av juridisk avdeling i FF sentralt kommer for å innlede om samarbeidet, med utgangspunkt i styringsretten. Referater fra tidligere partsevalueringer fins ikke. Arbeidsgiver har ansvar for å føre referat ifølge tilpasningsavtalen.

Bølleseminar i juni, med deltakere fra lokallaget.

Vedtak:

- Forhandlingsdelegasjonen blir Tony Burner (HTV), Heidi Stavrum, Sigurd Kraft Gulbrandsen og Tonje Brøkke (vara).
- Delegasjonen tar innspill fra lokallagsstyret videre.
- Ekstraordinært styremøte om forhandlingene blir 20. august (kl. 9–11), medlemsmøte kl. 14–15, og på engelsk fra 15. Sekretær sender ut invitasjon.
- Styret tar orienteringene om VINST-seminaret, bølleseminaret og evalueringa av partssamarbeidet til orientering.

Sak 35/25 Avtakking

Lokallagsleder Ansgar Ødegård blei takka for innsatsen som tillitsvalgt og som leder gjennom fire år. Nina Prebensen blei takka for innsatsen som fakultetstillitsvalgt ved HS i året som har vært.

✪ **Sak 32/25 Nytt fra fakultetstillitsvalgte** (45 min.)

Vindenes, fakultetstillitsvalgt ved HIU, orienterte om undersøkelse om arbeidstid og tildeling av FoUI-tid ved HIU. Myklebust, fakultetstillitsvalgt ved HS, orienterte om operasjonalisering av arbeidsplanprinsipper ved HS og manglende informasjon om tillegg (f.eks. fra ID-møter) til fakultetsstyresaker.

Vedtak: Fakultetstillitsvalgte og hovedtillitsvalgt tar med seg innspill i videre arbeid. Styret tar gjennomgangene til orientering.

Sak 33/25 Honorarer for styreverv våren 2025 v/sekretær (5 min.)

Se vedlegg.

Vedtak: Honorarene er vedtatt.

✪ **Sak 34/25 Vervekampanje høsten 2025** v/Arnulf Myklebust (15 min.)

Vedtak: Det blir stand i Drammen 14. august og Vestfold 21. august. Arbeidsutvalget sjekker hvem som kan ha stand de øvrige to gangene. HTV bør få til en ny samtale med rektor om at en viktig del av partssamarbeidet er å informere om fagforeningene og samarbeidet til nytilsatte.

Sak 36/25 Eventuelt

Akademisk frihet og ytringsfrihet.

Vedtak: Styremedlemmene tar diskusjonen til orientering. AU følger opp forslaget om seminar om akademisk ytringsfrihet.

Styrets fem minutter

- Mye ny informasjon som har kommet fram i møtet i dag. Fint møte, folk har fått god tid til å ta opp saker.
- Fint møte, en del overveldende saker. Viktig å jobbe videre med prinsipielle saker: FoU-tid, at saksgang går skikkelig for seg osv. Fint at lederen tok seg tid til å komme. Burde kanskje hatt med de nye styremedlemmene.

★ *Proaktive saker*